
MAXIFY MB5170 / MB5470設定郵件伺服器以啟⽤印表機發掃描至電郵功能 
MAXIFY MB5170 / MB5470 setting mail server to enable scan to email function 

1. 進入「遠端控制介⾯」之前，先檢查印表機IP位址 
Before enter “Remote UI (User Interface)”, check printer’s IP address 

2. 確定印表機已開啟及連接網路 
Make sure printer is on and connected to network 

3. 按照以下步驟檢查印表機的IP位址 
Check the printer's IP address by following the steps below 

3.1. 滑動主⾴螢幕並點選 設定 

Flick HOME screen and tap Setup 

3.2. 點選 裝置設定 

Tap Device settings 

3.3. 點選LAN設定 
Tap LAN settings 

3.4. 點選確認LAN設定 
Tap Confirm LAN settings 

3.5. 檢查IPv4位址 
Check IPv4 address. 

4. 按  (Home) 鍵回到主畫⾯ 
Press Home button to return to home screen 



5. 在電腦瀏覽器網址欄輸入印表機IP位址，進入遠端介⾯，然後點選登入 
On computer, open web browser, enter IP address. After entered the Remote UI screen, and then 
select “Log on”  

  

6. 輸入密碼，然後按「OK」（密碼為打印機的序號，序號可於機背找到） 
Enter the password, and then select “OK” (The password is the printer’s serial number, you can find 
the serial number at the back of the printer) 

  
 
 
 
 
 
 



7. 點選「裝置設定」＞「設定郵件伺服器／測試連接」 
Select “Device settings” > “Set mail server / test connect” 

  

8. 點選「設定郵件伺服器」 
Click “Set mail server” 

  



9. 指定郵件伺服器設定 
Specify mail server settings (reference picture on next page) 

  

9.1 (Refer to Step 9.1)

9.2 (Refer to Step 9.2) 



9.1. 如驗證⽅法使⽤SMTP驗證 
If authentication method uses SMTP 

  

9.2. 如驗證⽅法使⽤POP before SMTP 
If authentication method use POP before SMTP 

  



10. 當完成郵件伺服器設定後，請點選「裝置設定」＞「設定郵件伺服器／測試連接」後，按「測試郵件伺
服器的連接」以測試 
After setting is completed, please select “Device settings” > “Set mail server / test connect”, and 
then click “Test connection to mail server” function to test the connection. 

［例］： 以下以使⽤Google Gmail 的SMTP郵件伺服器為例 
[Example]: Below setting uses Google Gmail SMTP service as an example: 

  

［例］： Google Gmail採⽤SMTP驗證 
[Example]: Google Gmail uses SMTP authentication 

 



  

11. 按「是」開始測試 
Click “Yes” to start testing 

  



12. 連接成功會出現以下畫⾯，按「OK」，然後可關掉遠端介⾯網⾴離開。但如顯⽰未成功，請回到步驟7

重新檢查設定。 
If connected successfully, the screen will show “Connection succeeded”. Click “OK”, and then close 
the remote user interface webpage to exit. But if the screen shows “Connection failed”, please go 
back Step 7 to check the setting again. 

  

13. 當設定完成後，您現可從印表機掃描的資料作為電⼦郵件傳送，有關使⽤⽅法可參考以下網⾴： 
http://ugp01.c-ij.com/ij/webmanual/Manual/All/MB5100%20series/TC/UG/ug_scanning0110.html 
After setup is completed, you can now send scanned data as an e-mail from the printer, you can 
refer to the webpage below for more information:  
http://ugp01.c-ij.com/ij/webmanual/Manual/All/MB5100%20series/EN/UG/ug_scanning0110.html 
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